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Algerian family in the twenty-first century, to where?
Look at form and function
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Abstract:

The process of producing individuals in society is a difficult and serious
task, shared by many community institutions, the most important of which is the
family. The latter is found with the existence of man on earth, and because this
institution is composed of a relationship between man and woman, and their
existence and form and functions associated with them, any imbalance or evolution
in the relationship between them, will eventually lead to changes in the functional
and structural as That they were closely linked in terms of changes and changes in
the reality of the community, and global in terms of form and function.

Keywords: family, transformations, form, function, community reality
Résumé :

Le processus de production des individus dans la société est une tache
difficile et sérieuse, partagée par de nombreuses institutions communautaires, dont
la plus importante est la famille. Ce dernier trouvé avec la présence humaine sur
la terre, et compte tenu du fait que ce composé I'institution d'une relation entre un
homme et une femme, et son existence et la forme et les fonctions qui leur sont

associés, tout défaut ou d'évolution dans la relation entre eux, elle finira par
entrainer des changements fonctionnels et structurels comme Qu'ils étaient
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étroitement liés en termes de changements et de changements dans la réalité de la
communauté, et globaux en termes de forme et de fonction.

Mots-Clés: famille, transformations, forme, fonction, réalité communautaire
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